

您现在的位置: [首页](#)>[研究生教育](#)>[研究生部](#)>[专业和导师](#)>[光学](#)

## 张天舒

发表日期: 2009-12-11

作者:

点击率:



【打印】



【小

中

大】

【关闭】



Zhang Tianshu, Male, born in 1977, Ph.D., Associate Professor. Main interests are the research of Fourier Transform Infrared Spectroscopy and Lidar. The research of the current undertaking include: Atmospheric pollution monitoring by FTIR, Lidar monitoring applications.

Graduated from Changchun University of Science and Technology in 1999. Received B.S. and Ph.D. from AIOFM in 2003 and 2005 respectively. Carried out several projects from national. He had published 14 papers, and registered 2 copyrights of software. Students who major in optics and computer science are welcomed.

Dr. Zhang Tianshu, P. O. Box 1125, Anhui, Hefei 230031, P. R. China

Phone: +86-551-5593068, Fax: +86-551-5591530

Email: [tszhang@aiofm.ac.cn](mailto:tszhang@aiofm.ac.cn)

## 个人介绍

张天舒, 男, 1977年生, 博士, 副研究员, 硕士生导师。主要研究方向为傅立叶变换红外光谱学技术, 目前承担的科研项目包括: 大气污染FTIR监测方法的研究、激光雷达监测应用研究等。

1999年毕业于长春理工大学, 2003年在中科院安徽光机所获光学专业理学硕士学位, 2005年在中科院安徽光机所获光学专业理学博士学位。目前承担自然科学基金、863计划等科研项目, 拟招收光学、计算机专业的学生。

地址: 安徽省合肥市1125信箱 邮编: 230031

电话: +86-551-5593068 传真: +86-551-5591530

电子信箱: [tszhang@aiofm.ac.cn](mailto:tszhang@aiofm.ac.cn)